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سپهرزاد: مسابقات دوومیدانی قهرمانی آسیا در سطح بالایی برگزار شد/ انتظارمان از صابری
بیشتر بود

 دوشنبه ۷ اسفند ۱۴۰۲ - ۰۸:۱۴ شناسه خبـر : ۱۳۷۰۷۱

مربی دوومیدانی ایران مدعی است، مسابقات دوومیدانی داخل سالن آسیا که چندی پیش در کشورمان برگزار 
 شد، سطح بالایی داشته است.

به گزارش خبرنگار ورزشی موج خبر، یازدهمین دوره مسابقات دوومیدانی داخل سالن قهرمانی آسیا هفته گذشته در

تهران با معرفی نفرات برتر در مواد مختلف خاتمه یافت و تیم ایران با سه مدال طلا، شش نقره و هفت برنز به مقام

چهارم رسید. تیم کشورمان یک مدال طلا، دو نقره و چهار برنز در بخش مردان و دو مدال طلا، چهار نقره و سه برنز در

بخش بانوان کسب کرد.
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هادی سپهرزاد مربی دوومیدانی کشورمان که در این مسابقات بهعنوان سرمربی تیم ملی حضور داشت، در گفتوگو با

موج خبر، اظهار داشت: این مسابقات بالاترین سطح طی دورههایی بود که در ایران برگزار میشد. تعدادی از رکوردداران

آسیایی آمده بودند و یکسری رکوردها هم جابهجا شد که این نشاندهنده سطح بالای مسابقات بود. سطح رقابتها به

لحاظ کمی و کیفی قابل توجه بود. هیچ وقت تیمهای چین، ژاپن، قزاقستان و ازبکستان با این تعداد نفرات حضور پیدا

نکرده بودند. همچنین عربستان که در میزبانی قبلی ایران در مسابقات داخل سالن قهرمانی آسیا به کشورمان نیامده

بود، در  این دوره از مسابقات حضور داشت. همه اینها باعث میشود که سطح چنین رویدادهایی بالا برود.

وی درباره عملکرد ورزشکاران ایرانی گفت: هر کسی به اندازه توانش زحمت کشید. باید در نظر داشت که سطح یکسری

رشتهها بالاتر بود و نمیتوانیم این مسئله را کتمان کنیم. مثلاً رکورد 60 متر شکسته شد و یا در برخی مواد مثل دوی 60

متر با مانع و همچنین پرش با نیزه رکوردهای خوبی به ثبت رسید که در دورههای قبلی نبود. به هر حال دوومیدانی

ورزش رکوردی است و با رکوردها میتوان متوجه شد که سطح مسابقات چطور بود و اینکه ورزشکاران خوب بودهاند یا

نه.

سپهرزاد درباره عملکرد مهدی صابری و حسن تفتیان که انتظار بیشتری از آنها وجود داشت، تصریح کرد: صابری در

پرتاب وزنه مسابقه خوبی نداشت و خودش هم میدانست. او یک هفته قبل 19.62 پرتاب کرد و انتظار میرفت حتی بالای

20 پرتاب کند، اما خوب مسابقه نداد. درباره تفتیان هم به نظرم حریفان قوی در مسابقات حضور داشتند. به هر حال در

مادههای دوی سرعت، نیروی جوانی تأثیرگذار است و البته او سعی و تلاش خود را به کار گرفت.

انتهای پیام/

 

انتهای پیام/

صفحه 2 / 3



خبرگزاری موج خبر
www.moojekhabar.ir

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

صفحه 3 / 3

http://www.tcpdf.org

